
Treść interpelacji radnego Ludwika Rakowskiego 
w sprawie informacji medialnych dotyczących awarii pociągów 

W mediach pojawiają się informacje dotyczące serii awarii pociągów jednego z 

polskich producentów. Z informacji prasowych wynika, że usterki mogły zostać 

wywołane przez celową ingerencję w oprogramowanie pojazdów. 

W związku z powyższym proszę uprzejmie o informację czy spółka Koleje 

Mazowieckie sp. z o.o. zaobserwowała tego typu nieprawidłowości, a także jakie 

podjęła ewentualnie działania w celu ich uniknięcia. 

 


